
 

Bestyrelsesmøde i afd. 11 

Borgmester Andersens Vej 1 - 39 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 

 

 

Mandag den 18. 03 2019 

kl. 19.00 

 

Valg af referent:  Jette Wolff 

 

- Formanden orienterer 

- Belægningen på solcellerne er under renovation ved blok 3 

- Trærødder er groet ind i kloakrørene til kælderen ved blok 7, skaden er ved at blive udbedret. 

- Fastelavnsfesten havde større tilslutning end ventet. 

 

- Opfølgning af vores affaldssortering (formand) 

 

OBS !!! OBS !!! OBS !!! OBS !!! OBS !!! OBS !!! OBS !!! OBS !!!  

 

Opfordring til alle beboere – HJÆLP med at blive bedre til at 

sortere affald – det er dyrt, hvis vi ikke sorterer affaldet i de 

rigtige affaldscontainere. 

 
- Forslag til fremtidige tiltag i afdelingen. 

 

Fokuspunkter til den årlige gennemgang af afdelingens udenoms arealer 

- Fræsning af stubbene efter træfældning 

- Beplantning / hække rundt ved p-pladser og indkørsler er ved at rådne, hvorfor der foreslås, 

  at de fjernes og der plantes nye. 

- Rengøring af legeredskaber (bestyrelsen) 

- Nedlæggelse af legepladsudvalget 

  - Sidste legeplads bliver færdig den 20.3. 2019. 

 

- Eventuelt: 

 

- Forslag om, at lyskæderne i vores flagstænger er hængt op både i december og januar. 

- Ved behov for hjælpemidler for gangbesværede så som bøjle ved indgangen, for bedre  

  at kunne gå op at trinnet til indgangen samt ekstra gelænder til venstre side ved trapperne  

  i opgangen, skal der tages kontakt til Kommunens hjælpemiddelafdeling.  

 

 


